

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第五十三卷 一期
中華民國一一二年六月

Vol.53 No.1
JUN 2023

目 錄

Content

九九峰震災崩塌地植生復育之長期監測與評估.....	林文賜、陳順麗、黃碧慧	3057
Long-term Monitoring and Assessment of Vegetation Restoration on the Earthquake-induced Landslide at the JouJou Peak Area.....	Wen-Tzu Lin, Shun-Li Chen, Pei-Hui Huang	
以GNSS觀測站驗證SBAS-InSAR在雲林地區垂直位移監測成果.....	蕭宇伸、張榮傑、沈鈺旻、卓宥瑄、賴柏霖	3067
Verification of Vertical Displacement Monitoring Results Derived from SBAS-InSAR in Yunlin Area with GNSS Observation Stations.....	Yu-Shen Hsiao, Jung-Chieh Chang, Yu-Min Shen, Yu-Hsuan Cho, Bo-Lin Lai	
以陸源物質傳輸方法研擬河川揚塵源頭治理對策-以卑南溪流域為例.....	蔡淑芬、李世冠、楊信凱	3089
A Study of River Dust Control Methods Using Concepts of Terrestrial Materials Transportation in Beinan Creek Watershed.....	Shu-Fen Tsai, Shih-Kuan Li, Hsin-Kai Yang	
彰化縣山坡地野溪治理之研究.....	郭立昇	3107
Research on The Management of Torrent in The SlopeLand Areas of Changhua County.....	Li-Sheng Kuo	
頭前溪舊港島洪汎區調適措施之研究.....	黃爾強、廖仲達、劉振隆	3123
Adaptation Measures for the Floodplain of Chiukang Island in The Touchien River.....	Er-Chaing Huang, Chung-Ta Liao, Cheng-Long Liu	
防砂壩改善調適策略對流域環境影響評估-以眉溪集水區為例.....	吳瑞鵬、黃爾強、陳柏宏、藍尹圻	3135
Evaluate the Environmental Influence on Adaptation Strategies of Check Dam Improvement – A Case Study of Mei River Watershed.....	Jui-Peng Wu, Er-Chiang Huang, Po-Hung Chen, Yin-Chi Lan	